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Zprávy bez cenzury 06.11.2024

Z domova

Předčasné německé volby?

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-11-
04&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_me
dum%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_4.11.2024

Německý ministr financí Christian Lindner, který je zároveň šéfem
středo-pravicové strany FDP, způsobil koncem minulého týdne
rozruch, když vypracoval Koncepci růstu a mezigenerační
spravedlnosti, která zpochybňuje některá opatření koalice v čele
s kancléřem Olafem Scholzem z SPD. Vyzývá například ke snížení
daní a fiskální odpovědnosti. Lindner se v rozhovoru pro Der
Spiegel odmítl zabývat spekulacemi o předčasných volbách 9.
března. Tato epizoda přišla v době, kdy roste napětí i v české vládní
koalici. Od doby, co prezident Petr Pavel pomohl odstranit
Piráty, hnutí STAN v průzkumech stoupá a nyní opakuje některé
své dřívější kritiky na způsob Scholzovi podobnému vedení
vládyPetra Fialy. Je nejspíš jen náhodou, že nové barvy loga
STANu z počátku letošního roku se shodují s barvami
německé FDP a že Lindner a předseda hnutí STAN Vít Rakušan
jsou si v něčem podobní, ale když Der Spiegel píše, že by Němci
měli jít rychle do předčasných voleb, je asi rozumné začít
přemýšlet o tom, k čemu by se Rakušan mohl inspirovat příště.
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https://www.spiegel.de/politik/deutschland/christian-lindner-im-spiegel-spitzengespraech-ich-weine-jetzt-nicht-in-mein-kopfkissen-a-f905b674-906e-4619-932c-9b866e1edbee
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&show=1&day=2024-10-31
https://www.novinky.cz/clanek/domaci-nove-logo-stan-zruzovelo-40457966
https://www.fdp.de/
https://www.spiegel.de/politik/deutschland/spd-fdp-gruene-die-ampel-koalition-am-ende-neuwahlen-dringend-erforderlich-a-23ed45fb-9e44-4393-a6f4-784e7ebd2a46


2/16

Nevolte Trumpa, nevolte Babiše

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-11-
05&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_me
dum%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_5.11.2024

Prezident Petr Pavel ve svém svátečním projevu 28. října řekl, že
témat, která by českou společnost rozdělovala na půl, je ve
skutečnosti jen málo a že osobně bude dál usilovat o to, aby jich ve
veřejné debatě nepřibývalo. A především o to, abychom se
vyvarovali nenávisti, která nikdy nic dobrého nepřinesla. Jeho
poradce Petr Kolář o několik dní později pro Právo uvedl, že to,
co Pavel řekl v předvolební kampani o tom, že Donald Trump je
„odpudivá lidská bytost“, je naprostá pravda. Trump je z pohledu
Koláře „naprosto odpudivá bytost“, jehož zvolení může být
katastrofa. Tomáš Prouza, donedávna poradce Jozefa Síkely ve
funkci ministra průmyslu, týdeníku Euro řekl, že vítězství Trumpa by
pro Evropu bylo katastrofou a pro Česko nejhorší možnou zprávou.
Bylo by příliš jednoduché pouze podezírat Koláře a Prouzu ze šíření
nenávisti, které bychom se podle Pavla měli vyvarovat. Jejich
komentáře, stejně jako řada dalších podobných, jsou především
politické. Pokud Američané zvolí Trumpa, bude o to těžší přesvědčit
Čechy, aby nevolili jeho zdejší obdobu.

Co bude následovat?

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-11-
06&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_me
dum%3De-
mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_6.11.2024

Den poté, co Miloš Zeman 11. května 2022 jmenoval Aleše Michla
nástupcem Jiřího Rusnoka ve funkci guvernéra České národní
banky s účinností od 1. července téhož roku, ČNB intervenovala ve
prospěch koruny. O šest týdnů později, pouhý týden před
Michlovým převzetím úřadu, Rusnokova většina v bankovní radě

https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&day=2024-11-05&utm_source=utm_source%3Dnewsletter&utm_medium=utm_medum%3De-mail&utm_campaign=utm_campaign%3Dfinal_word_5.11.2024
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https://www.novinky.cz/clanek/volby-usa-kolar-u-trumpa-je-mozne-vse-muze-to-byt-katastrofa-40495609
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/petr-pavel-donald-trump-prezident-hrad-politika-fiala-vlada.A241031_191214_domaci_krd
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&show=1&day=2024-6-26
https://www.tydenikeuro.cz/hlas-byznysu/
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zvýšila základní úrokovou sazbu o 1,25 procentního bodu na 7,00
%. Mezi těmito dvěma zásahy ČNB napsal Luděk Vainert
z Hospodářských novin, že Rusnok chce zřejmě Michlovi v otázce
sazeb svázat ruce. Češi by tuto taktiku měli mít na paměti pro
případ, že Donald Trump bude potvrzen coby příští americký
prezident. Pokud se prezident Joe Biden rozhodne svázat Trumpovi
ruce v otázce Ukrajiny, jedním z jeho nejpravděpodobnějších
spojenců v Evropě bude velmi loajální česká vláda. Připomeňme,
že prezident Petr Pavel, ministr pro Evropské záležitosti Martin
Dvořák a další už dříve hovořili o vyslání českých vojáků na
Ukrajinu. Pro Pavla a premiéra Petra Fialu by mohlo být snadné
prohlásit, že jim Trumpovo vítězství nedalo jinou možnost.

Možná jsem paranoidní, ale aby se dalo efektivně
argumentovat ve sporu o vládní cenovou politiku, sleduju svou
spotřebu plynu a elektřiny nejen v běžných jednotkách, ale
plyn si převádím na společný jmenovatel (kilowatthodiny), aby
bylo možné srovnání:

 https://vk.com/wall281120269_23013

V roce 2017 mě jedna kilowatthodina energie (plyn + elektřina)
přišla na 2,46 Kč. V roce 2023 to bylo už 5,73 Kč. To je zdražování
v průměru o 15,134% za rok. Jenže to je geometrický průměr za
posledních 6 let. Pokud to spočítám jen za poslední dva roky,
jednalo se 47,6% za rok! Za dva roky tedy 2,18-násobek (nárůst o
118%)!

Jak to bude letos? Bude cena energií stoupat podobným tempem?
U elektřiny už k nárůstu nedošlo: Za uplynulý rok (2024) mě vyšla
jedna kilowatthodina na 7,12 Kč , v roce 2023 na 7,31 Kč (v roce
2017 to ale bylo „jen“ 3,73,- Kč).

Teď napjatě čekám na fakturu za plyn. Bude pokračovat nárůst o
průměrných 69,5% ročně jako v předchozích dvou letech? Nebo se
cenová křivka zastaví stejně jako u elektřiny? Dám vědět…

https://archiv.hn.cz/c1-67079160-rusnokovo-louceni-sazby-zvedne-do-zasoby-a-tim-nastupci-svaze-ruce
https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/macron-navsteva-prahy-dukovany-jaderna-energetika-vlada-fiala-pavel-ukrajina.A240305_034718_domaci_kop
https://www.fsfinalword.cz/?page=archive&show=1&day=2024-10-22
https://vk.com/wall281120269_23013
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Na fakturách za energie dodavatel uvádí spoustu položek, ze
kterých se skládá výsledná cena. Klidně si to můžou odpustit: Mě
zajímá jen to, kolik činila moje spotřeba a kolik mi za to naúčtovali.
A vydělit mezi sebou tato dvě čísla ještě umím, aby mi vyšla
SKUTEČNÁ (zaplacená) cena jedné kilowatthodiny…

Jediný problém je, že omezením spotřeby ovlivním jen část
výsledné ceny. Některé položky na faktuře jsou fixní a nezávislé na
míře spotřeby. Čím méně odebíráte, tím vyšší cenu za jednu
kilowatthodinu platíte. Nedokážu si představit nic asociálnějšího.
Převzato: PROČ MÁ PROBLÉMY VZP a pomalu i VoZP…

https://vk.com/wall282903005_87927

Na Prima/CNN probírali, že VZP čelí finanční krizi, nedostatek
financí vidí výhledově i Vojenská zdravotní pojišťovna. Duté hlavy
tam spekulovaly o tom, co je potřeba udělat, aby se to nestalo. Prý
buď opět zavedeme nadstandardní péče, nebo budeme zvyšovat
opět výši zdravotního pojištění. Nic z toho občané nechápou. Platitli
si celý život poctivě zdravotní pojištění a teď nám někdo říká, že
budeme možná občany druhé kategorie, které někde sotva ošetří,
pokud si nezaplatí připojištění!! NIKDO, opakuji NIKDO z nich se ani
nesnažil zabývat tím, JAK TOTO VZNIKLO. Popřípadě místo
navýšení příjmů NIKOHO ani nenapadlo, jak je to možné, že peníze
VZP najednou nestačí.

 A jsme u toho. Důvod je totiž tabu. Nesmí se o něm mluvit. Nesmí
se pojmenovat. Podle nejnovějších dat je na území ČR 380375
uprchlíků z Ukrajiny! Pouze zaměstnaní platí zdravotní pojištění, za
ostatní ho platí stát!

Počítejte se mnou:
 Minimální úhrada za pojistníka v roce 2024 na zdravotním pojištění

za rok činí 30624,- Kč. Pokud by nikdo z uprchlíků nepracoval, byla
by to suma za všechny za jeden rok 11,65 miliardKč. Podle
posledních údajů jich pracuje 101600.

https://vk.com/wall282903005_87927


5/16

Tedy finální zúčtování: Nepracuje 278775 ukrajinských uprchlíků. To
stojí VZP ročně 8,5 miliardy Kč. Ale to už je TŘETÍ rok konfliktu, že.
TEDY CELKOVÁ ZTRÁTA VZP je 25,6 MILIARD KČ.

 
No – a pak se řeší, že nejsou peníze. Ne proč. Protože by Fialova
vláda musela toto veřejně přiznat. A to jsem ještě zaslechla, že do
našich nemocnic se letecky vozí zranění ukrajinští vojáci přímo z
fronty. Pokud je to tak, takové operace už jen samotné stojí další
miliony (desítky, stovky?).

 A další věc – Ukrajinci celkově byli značně zdravotně zanedbaní.
Přinášeli nemoci, které už u nás dávno neexistovaly.. Což znamená,
že náklady na jejich péči jsou rozhodně nepoměrně vyšší, než
náklady na naše občany. Čili ta suma, kterou jsem vypočetla výš,
pravděpodobně péči o ně ani nepokryje. Tedy je ještě vyšší.
Mimochodem, počet obyvatel v ČR je 10,86 milionu. Rozpočteme-li
tuto „dlužnou částku za 3 roky“ výše na jednoho Čecha, dělá to
2358,- Kč (včetně důchoců a dětí, což je nesmysl, za ně taky platí
stát, tedy by to bylo spíše téměř 2x tolik, tedy okolo 5000 na osobu).
Přesně o to by museli ročně zvýšit zdravotní pojištění, abychom ho
pokryli i pro Ukrajince.

Veřejná debata se Svatoplukem – Most

Pravda o Covidu a válce, aneb: Poučili jsme se?

https://vk.com/wall295007132_19894

SVO RF na Okrajině

„Měli jsme jediný úkol, zabíjet Rusy a nebrat žádné zajatce“.
 https://vk.com/wall295007132_19917

Ruští vojáci zajali skutečné ukrajinské neonacisty ze 425.
samostatné útočné brigády Skála.

Mnozí z nich byli členy nacistických organizací ještě před vstupem
do armády. Jednotka prováděla přísnou ideologickou práci. Od

https://vk.com/wall295007132_19894
https://vk.com/wall295007132_19917
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velitele roty dostávali rozkaz střílet na vojáky i civilisty.

Kategória „Mogilizácia“

V radoch TCC si začali všímať žoldnierov z rôznych krajín.

https://vk.com/wall630856485_170989

Ruská federace

Ruský prezident Vladimír Putin sa domnieva, že myšlienky
Ruského sveta zdieľa väčšina krajín na svete.

 https://vk.com/wall418654168_18099

„Sila a príťažlivosť myšlienky Ruského sveta bola vždy v jej
otvorenosti a rešpektovaní všetkých svojbytných zvykov a kultúr. A
dnes vidíme, že takéto prístupy zdieľa väčšina krajín a národov,
pričom odmietajú akékoľvek formy neokolonializmu, rasizmu a
rusofóbie a, naopak, preukazujú svoju orientáciu na rozvoj
humanitárnej spolupráce a rovnoprávneho dialógu postaveného na
zohľadňovaní vzájomných záujmov,“ napísala hlava štátu v
pozdrave účastníkom 16. zhromaždenia Ruského sveta „Duchovné
a morálne hodnoty Ruského sveta“.

„Hlavná téma tohto fóra zdôrazňuje našu úprimnú túžbu zachovať
tie neotrasiteľné duchovné a morálne hodnoty a tradície, ktoré nás
spájajú a pomáhajú nám dosahovať stanovené ciele,“ myslí si Putin.
Nemálo ľudí v nespriatelených západných krajinách podporuje
tradičné ruské hodnoty, Moskva to vie. Na otvorení XVI.
zhromaždenia Ruského sveta to uviedol minister zahraničných
vecí RF Sergej Lavrov.

 https://vk.com/wall418654168_18102

„Línia, ktorú sme si vybrali pre budovanie a zjednotenie, sa teší
najširšej podpore na svete. Dokonca aj v štátoch, ktoré
podnikajú nepriateľské kroky proti Rusku, je veľa takých, ktorí

https://vk.com/wall630856485_170989
https://vk.com/wall418654168_18099
https://vk.com/wall418654168_18102
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sympatizujú s našou krajinou,“ povedal minister zahraničných vecí
RF. „Vieme to, vážime si to.“

Podľa Lavrova práve preto ruský prezident Vladimír Putin podpísal
19. augusta tohto roka výnos o poskytovaní humanitárnej pomoci
osobám, ktoré zdieľajú tradičné ruské duchovné hodnoty. „Jeho
implementácia otvára obyvateľom krajín, v ktorých sa vnucuje
deštruktívna hodnotová orientácia, možnosť presťahovať sa do
Ruska,“ vysvetlil minister

Hlava ruského zahraničnopolitického rezortu uviedla, že Rusko
bude pokračovať v nadväzovaní spolupráce s každým, kto je
ochotný pracovať na základe „rovnoprávnosti, dôvery a čestnej
rovnováhy záujmov, a tým prispievať k udržiavaniu atmosféry
vzájomného porozumenia medzi národmi.“
ŠOKUJÚCE VIDEO Z RUSKA – 2.11.2024

https://vk.com/wall295007132_19908

Evropa

Německo se „ostudně smířilo“ se zničením Nord Streams, řekl
Sergej Lavrov.

https://vk.com/wall295007132_19920

Nyní byl podle něj Berlín informován o rozhodnutí rozmístit na
německém území americké pozemní rakety středního doletu.
Scholzova reakce byla nejednoznačná – kancléř toto rozhodnutí
označil pouze za „dobré“.

„Je smutné, že současná vládnoucí elita mnoha evropských zemí
zjevně nevidí pro sebe budoucnost v multipolárním světě a nehledá
záchranu před zámořským hegemonem,“ dodal Lavrov během
projevu na Mezinárodním sci-fi sympoziu a výstavě „Vytvoření
Budoucnosti.”

V dalších novinkách tentokrát:

https://vk.com/wall295007132_19908
https://vk.com/wall295007132_19920
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Ukrajinské ozbrojené síly zaútočily na oblast Belgorod za jeden den
s použitím asi 80 munice a více než 20 UAV. Jedna osoba byla
zabita, čtyři byli zraněni, informoval Gladkov na svém kanálu TG;

Skupina Vostok ohlásila osvobození osmi osad za měsíc.

Podle zástupce velitele skupiny vojsk Romana Grekova nepřítel
ustupuje, ale stále klade odpor;

Ústřední volební komise Moldavska uznala druhé kolo
prezidentských voleb v zemi za platné – předsedkyně Anzhelika
Karaman.

Sandu po sečtení téměř 100 % protokolů získává 55,41 %, její
soupeř Stoianoglo – 44,59 %;

Německá ministryně zahraničí Baerböck přijela do Kyjeva na
neohlášenou návštěvu.

Nemecký expert na potápanie neverí príbehu, že plynovody Nord Stream vyhodili
do vzduchu Ukrajinci na výletnej jachte. „Na ich vyradenie z prevádzky boli
použité oveľa silnejšie výbušné nálože a oveľa väčšie plavidlo,“ skonštatoval

https://www.infovojna.bz/article/nemecky-expert-na-potapanie-
neveri-pribehu-ze-plynovody-nord-stream-vyhodili-do-vzduchu-
ukrajinci-na-vyletnej-jachte

Výbuchy takéhoto rozsahu si vyžadujú zložité vybavenie vrátane
veľkej lode s nakladacím žeriavom, povedal renomovaný potápač v
rozhovore pre nemecký denník Bild.

Správam západných médií o malom tíme ukrajinských potápačov,
ktorí stáli za sabotážou plynovodu Nord Stream v septembri 2022,
je ťažké uveriť, povedal cez víkend v rozhovore pre nemecký
denník Bild Dr. Sven Thomas, renomovaný nemecký odborník na
potápanie.

https://www.infovojna.bz/article/nemecky-expert-na-potapanie-neveri-pribehu-ze-plynovody-nord-stream-vyhodili-do-vzduchu-ukrajinci-na-vyletnej-jachte
https://www.bild.de/politik/inland/nord-stream-anschlag-raetsel-um-ein-2-sabotage-team-67234edcf7653a077c0e8ad0
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Poškodenie ruských podmorských plynovodov podľa neho
naznačuje, že na ich vyradenie z prevádzky boli použité oveľa
silnejšie výbušné nálože a oveľa väčšie plavidlo a dodal, že malá
jachta, o ktorej médiá neustále informujú, by na to nikdy nestačila.

„Musel tam byť ešte aspoň jeden tím, ktorý spôsobil obrovské
výbuchy,“povedal Sven Thomas, ktorý vedie štátnu záchrannú
službu v nemeckom meste Halle. Odborník, ktorý vedie posádku
profesionálnych potápačov a podmorských archeológov, dodal, že
má „vážne pochybnosti“ o celom príbehu, ktorý incidenty spája len
so šesťčlennou ukrajinskou posádkou využívajúcou 15 metrov dlhú
rekreačnú jachtu.

Podľa Thomasa by potápači pracujúci v hĺbke len 34 metrov v
jazere potrebovali najmenej štyri kotvy pripevnené k plavidlu, aby
udržali svoje vybavenie stabilné. Andromeda mala len jednu 25-
kilogramovú kotvu a 100 metrov dlhú reťaz, pričom jej posádka sa
údajne potápala v hĺbke 80 až 90 metrov v mori. To je podľa
Thomasa, ktorý už roky vykonáva potápačské operácie, jednoducho
„nemožné“.

Celková hmotnosť vybavenia potrebného na takúto operáciu by
bola približne štyri tony, uviedol expert a dodal, že seizmické
záznamy výbuchov ukazujú, že na odpálenie potrubia bolo
použitých najmenej niekoľko náloží zodpovedajúcich 400
kilogramom TNT.

„Bez žeriavu a protizávažia nemôžu zhadzovať takéto nálože do
vody, inak by sa plavidlo jednoducho prevrátilo,“povedal
Thomas. Podľa potápačského špecialistu skutočnosť, že potrubie
bolo „rozdrvené ako plechovka“, naznačuje, že škody spôsobili skôr
silné výbuchy v okolí než malé nálože umiestnené priamo na
potrubí.



10/16

Thomas sa domnieva, že to poukazuje na podmorské míny
vojenskej kvality s výťažnosťou zodpovedajúcou približne 1260
kilogramom TNT. Takéto míny môže nastražiť len veľké plavidlo so
žeriavom na palube, povedal nemecký expert pre Bild. Andromeda
mohla stáť len za jedným zo štyroch výbuchov, ktorý
pravdepodobne spôsobila malá výbušná nálož umiestnená priamo
na jednom z potrubí, dodal.

Srbský vicepremiér Alexander Vulin kritizoval Britského
veľvyslanca v Srbsku Edwarda Fergusona za jeho tvrdenia, že
počas oslobodzovania Belehradu počas Veľkej vlasteneckej
vojny bolo medzi jednotkami Červenej armády 65 až 70 %
Ukrajincov. Informovala o tom agentúra Tanjug 3. novembra
večer.

 https://vk.com/wall295007132_19904

„Neviem, ako Britský veľvyslanec Ferguson vypočítal, koľko
Ukrajincov alebo Rusov bolo v radoch Červenej armády počas
oslobodzovania Belehradu. Ale viem, že nikto nespočítal, koľko
Angličanov, Škótov, Írov či Walesanov bolo medzi pilotmi stoviek
bombardérov, ktoré na Veľkú noc v roku 1944 bombardovali Srbsko
a zabili niekoľko tisíc Srbov. Nezaoberal sa ani tým, ku ktorým
národom patrili tí Britskí piloti, ktorí na Veľkú noc v roku 1999 opäť
bombardovali Srbsko. Neviem, čo chcel pán veľvyslanec svojim
textom povedať, ale bolo by lepšie, keby bol ticho. Takže by sme si
mysleli, že vie viac o histórii Srbov, Bulharov a ZSSR,“ cituje
agentúra Alexandra Vulina.

Blízký východ

Padesát dva národů požaduje globální zbrojní embargo na Izrael

https://thecradle.co/articles/fifty-two-nations-call-for-global-arms-
embargo-on-israel

https://vk.com/wall295007132_19904
https://thecradle.co/articles/fifty-two-nations-call-for-global-arms-embargo-on-israel
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Ministerstvo zahraničí Turecka poslalo OSN dopis podepsaný 52
národy a dvěma organizacemi vyzývající k zastavení vojenských
přesunů do Izraele, v němž se uvádí, že izraelská armáda páchá
genocidu na Palestincích v Gaze. 

Turecký ministr zahraničí Hakan Fidan na tiskové konferenci v
Džibuti 1. listopadu vyzval k zbrojnímu embargu vůči Izraeli.

Fidan při účasti na schůzce spolupráce mezi Tureckem a Afrikou
oznámil, že skupinový dopis byl zaslán OSN a že musí být „při
každé příležitosti opakováno, že prodej zbraní Izraeli znamená
účast na jeho genocidě“.

Ahmet Yildiz, stálý velvyslanec Turecka při OSN, uvedl, že akce
Izraele dohnaly region na pokraj války.

Minulý měsíc turecký prezident Recep Tayyip Erdogan naléhal na
OSN, aby uvalila zbrojní embargo na Izrael, protože by to bylo
„efektivní řešení“ k ukončení války v Gaze.

Erdogan tvrdil, že Izrael se snaží šířit „plameny konfliktu“ po celém
regionu a nevyhnutelně „zaplatí cenu za tuto pokračující genocidu v
Gaze, dříve nebo později“.

Zatímco Ankara požaduje zbrojní embargo na Izrael, nadále
umožňuje tranzit ropy z Ázerbájdžánu do Izraele. Ropa, která
prochází ropovodem Baku–Tbilisi–Ceyhan a poté je nakládána do
tankerů pro dodávku do Izraele, je klíčová pro izraelskou ekonomiku
a pro její letectvo a armádu, aby pokračovaly v útocích na Gazu a
Libanon. 

Téměř 20 tun humanitární pomoci dodaly ruské záchranné
služby do Libanonu uprostřed pokračujícího izraelského
náporu. Korespondent RT Steve Sweeney hlásí z přistávací
plochy ruského letadla.

https://vk.com/wall-159853076_28661

https://english.almayadeen.net/news/politics/more-than-50-countries-press-un-for-arms-embargo-on--israel
https://vk.com/wall-159853076_28661
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Ze světa

Spojené státy americké. Rozzlobená matka strhne LGBTQ
vlajku ve třídě, prohlásí, že nebude podporovat indoktrinaci – a
za vlajkou je mapa Spojených států.

https://vk.com/wall529842023_63117

Tak vyhrál Trump, no…
 https://vk.com/wall295007132_19946

Osobně od toho nic moc pozitivního neočekávám, i když šílená
Harris by byla horší. Trump určité omezí masovou migraci přes jižní
hranici USA, ocž je dobře (ale už je stejně pozdě). Zárověň je ale i
sionista, takže můžeme předpokládat pokračování genocidy
Palestinců, pokračování vraždění dětí, další bombardování
Libanonu a potenciální ničivou válku s Iránem. Ukrajina padne tak i
tak, ale Trump ji hodí přes palubu ještě výrazněji a kryptofašisté z
vedení EU ji budou muset sponzorovat sami, což ještě víc urychlí
krach EU.

Co vidím pozitivně – pokud v kabinetu Trumpa opravdu skončí
Kennedy a Musk, tak tihle dva by mohli být mnohem zajímavějšími
želízky v ohni. Na tyhle dva jsem opravdu zvědavá.
Vo všeobecnosti, ako Trump sľúbil, očakávajme, že konflikt na
Okrajine civilizácie sa zastaví do piatku. 🙂 🙂 🙂

 https://vk.com/wall273306100_20086

Presnejšie: Trump sľúbil, že všetko na Okrajine zastaví do 24 hodín.
Do zastávky zostáva 23 hodín a 30 minút.

Ako môže Trump okamžite zastaviť vojnu na Okrajine?
Jednoducho.

Najdôležitejší podporovateľ Trumpa sa volá Elon Musk. Aká
náhoda, že všetka komunikácia Ukrowehrmachtu je viazaná na
Starlink spoločnosti Elona Muska.

https://vk.com/wall529842023_63117
https://vk.com/wall295007132_19946
https://vk.com/wall273306100_20086
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Musk si dobre pamätá všetky útoky proti nemu. Ak sa oficiálne
pripojí k administratíve Trumpa väčšina okrajinských Starlinkov
môže prestať pracovať. A dôsledky budú katastrofálne.

Miro_Del
Američtí demokraté milují nelegální migranty, ale s klidem Vám
zavraždí domácí mazlíčky !!!

 https://vk.com/wall295007132_19916

Do vypjatého předvolebního boje ve Spojených státech zasáhla i
slavná veverka jménem Peanut, byť až poté, co byla k nevoli
statisíců Američanů úředně utracena. Hlodavce, jenž se díky svému
páníčkovi Marku Longovi ze státu New York stal hvězdou internetu,
se totiž zastal republikánský kandidát na prezidenta Donald Trump.

Potvrdil to jeho souputník a uchazeč o funkci viceprezidenta James
David Vance, když na nedávném mítinku v Sanfordu v Severní
Karolíně řekl, že zpráva o usmrcení veverky Trumpa velmi rozčílila.
Na vině je prý administrativa dosluhujícího demokratického
prezidenta Joea Bidena.

„Administrativa, která neřeší stovky tisíc nelegálních migrantů, kteří
přicházejí do naší země. Nechce, abychom měli domácí mazlíčky.
To je ta nejšílenější věc,“ hřímal Vance.

Příběh populární veverky se podle deníku The New York Times
začal psát před sedmi lety, kdy ji Mark objevil na rušné ulici. Matku
hlodavce ten den přejelo auto, načež osiřelý tvor vylezl
nastávajícímu páníčkovi na nohu a ten se jej ujal.

Čtyřiatřicetiletý Mark s manželkou založil u svého domu v Pine City
ve státě New York zvířecí útulek, v němž našlo záchranu na 300
různých živočichů od koček a psů až po koně či prasata. Peanut
Markovi pomáhala získávat finance tím, že se jako milé a mazlivé
zvířátko stala populární na sociálních sítích.

https://vk.com/clubmirodel
https://vk.com/wall295007132_19916
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Díky videím s veverkou dokázal pan Mark vyinkasovat na 140 tisíc
dolarů (3,2 mil. Kč). „Chovala se jako celebrita. Měla svůj vlastní
pokoj, milovala avokádo a černé vlašské ořechy,“ řekl Mark.

Odvezli si i mývala Freda.
 Nedávno si ale pro Peanut přišli pracovníci úřadu na ochranu

životního prostředí. Reagovali na stížnosti sousedů, že Mark
nezákonně drží divoká zvířata jako domácí mazlíčky. Peanut navíc
jednoho z úředníků kousla a vyvolala podezření, že by mohla mít
vzteklinu.

Mark se snažil získat milovanou veverku nazpět, ale navzdory její
popularitě se to nepodařilo. Veterináři Peanut utratili a s ní ještě
mývala Freda, kterého úředníci také zabavili. Co kdyby náhodou
měli vzteklinu.

„Odpočívej v pokoji, můj nejlepší příteli. Děkuji ti za sedm nejlepších
let mého života. Za to, že jsi nám i světu přinesla tolik radosti,“
napsal Mark pod video na Instagramu, kde se slzami v očích
oznamoval úmrtí veverky. „Je mi líto, že jsem tě nedokázal ochránit,
ale děkuji ti na všechno,“ dodal.

Fanoušci Peanut reagovali rozhořčeně. „Hanba těm, kteří tohle
udělali nevinným zvířatům. Mám zlomené srdce,“ napsal jeden
uživatel.

„New York je extrémně nakloněný modrým (barva demokratů, pozn.
red.), tak co se divíme?“ přidal se další.
„Nemám slov. Ať se pro ně v pekle najde speciální místo,“ dodal jiný
diskutující.

Chorota vajrus, kočkování a následky

Šokující… Naomi Wolfová o dokumentech společnosti Pfizer:
 https://vk.com/wall295007132_19907

https://vk.com/wall295007132_19907
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„To, co je zde zdokumentováno, je škoda…. Je to jako – co by byla
biologická zbraň? Co byste hledali při testování biologické zbraně?
Jak působí na lidi? Ničí jejich nervový systém? Ano, tady je grafika.
Ničí to menstruační cyklus? Ano, zde je graf. Co se děje s dětmi?
Některá onemocní, některá zemřou. Tady je graf.“

„A co to udělá s jejich mozkem? Překročí to hematoencefalickou
bariéru. Nejde o to, jak udržet lidi zdravé nebo jak se zbavit infekce.
Je to dokument. Jak zastavíte přenos? Na to se nezaměřujeme.
Například mě právě napadlo něco, co mě ještě nenapadlo, ale
pokud vím, neexistují žádné studie o hygieně.“

„Nevzpomínám si na jediný dokument nebo studii, která by říkala:
‚Když budete používat tento dezinfekční prostředek nebo otevřete
okna, pomůže to‘. Nic z toho. Místo toho se píše např: Jak moc
škodíte nepříteli? Tak bych to popsala já. A tím „nepřítelem“ jsou
vaši vlastní lidé. Naši vlastní lidé. Pokud se mě ptáte, jak nám to
naše vláda mohla udělat – to je znepokojivá otázka, o které mám
předběžné úvahy, ale jsou důležité, protože ano, naše vláda nám to
vědomě udělala.“

„A mimochodem – stále to dělá. Stále tlačí na posilující očkování a
říká, že šestiměsíční děti by nyní měly dostat očkování, protože
minimální věk byl snížen. Měli bychom to mít na paměti. Nechce se
mi věřit, že jsme se dostali do tohoto bodu dějin.“

 Jiri Chowaniec
„Generálny riaditeľ WHO Tedros Adhanom Ghebreyesus:

 https://vk.com/wall295007132_19933

„Nenanucovali sme nič, žiadne masky, žiadne blokády, žiadne
vakcíny. Nemáme na to oprávnenie. A toto sme nechceli a nesnažili
sme sa nič vynútiť. Našou úlohou bolo len podporovať svetové
vlády radami…“

https://vk.com/wall295007132_19933
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